
 

 

 
 
 
 
Nr. 10/2021 
 

PROCES – VERBAL 
 
 Încheiat azi, 21 ianuarie 2021, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului Local 
al Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 19 membri, lipsind: Debreczeni 
László, Kolcza István. 

Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile Legii nr. 55/2020 privind unele măsuri pentru prevenirea și 
combaterea efectelor pandemiei de COVID-19, prevederile HG nr. 394/2020 privind 
declararea stării de alertă și măsurile care se aplică pe durata acesteia pentru prevenirea și 
combaterea efectelor pandemiei de COVID-19, respectiv în conformitate cu prevederile 
art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. b din OUG nr. 57/2019 
privind Codul administrativ prin Dispoziţia emisă de primarul Municipiului Sfântu 
Gheorghe, nr. 24/2021. Ședința se desfășoară prin sistemul de audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: Vargha Fruzsina, Toth-Birtan Csaba 
viceprimarii Municipiului Sfântu Gheorghe, Kulcsár Tünde-Ildikó, secretarul general al 
Municipiului Sfântu Gheorghe. 
 Domnul președinte de ședință CSATLOS LÁSZLÓ (lb.r/lb.m): „Bună ziua. 
Începem ședința extraordinară de astăzi și vom face prezența.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent.  
 ”Pe Ordinea de zi avem trei proiecte de hotărâri. Dacă cineva are de adăugat, să 
facă acum.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Da, eu aș avea. Aș dori să 
introduc un punct D1 privind încheierea unor contracte de închiriere a unor spaţii situate în 
clădirea “Palatul Beör”, monument istoric, domeniu public al Municipiului Sfântu 
Gheorghe.” 
 Domnul președinte de ședință CSATLOS LÁSZLÓ (lb.r): „Da, mulțumesc. Mai 
are cineva ceva de adăugat? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre D1, ca să fie 
introdus pe Ordinea de zi.” 

Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR (lb.r/lb.m): „Da, sunt de acord.” 
Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r): „Da, sunt de acord.” 
Domnul președinte de ședință CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r): „Da, sunt de acord.” 
Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „De acord.” 
Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „De acord.” 
Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „De acord.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m.): „De acord.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Și eu sunt de acord.” 
Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „De acord.” 
Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „De acord.” 
Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.r/lb.m): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.r/lb.m): „Sunt de 

acord.” 
Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.r./lb.m): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.r./lb.m): „Sunt de acord.” 



 

 

Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r./lb.m): „Sunt de acord.” 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.m.) „Nu voi participa la deliberarea 

și la votarea acesui punct.” 
Se votează cu 17 voturi pentru, 1 consilier nu participă la vot (Zsigmond József), 1 

consilier lipsind de la vot (Kondor Ágota). 
Domnul președinte de ședință CSATLOS LÁSZLÓ (lb.r): „Înainte de a intra în 

dezbaterea ordinii de zi, doresc să vă supun atenției următoarele: potrivit art. 228 din OUG 
nr. 57/2019 privind Codul administrativ, nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea 
hotărârilor consilierii care au un interes personal în problema supusă dezbaterii. Dacă sunt 
asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe înainte de începerea ședinței interesul 
personal pe care-l au în problema respectivă. Este cineva? Nu este nimeni. Mulțumesc. Se 
înscrie cineva la diverse? Dacă nu, supun la vot Ordinea de zi în întregime.” 

Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR (lb.r/lb.m): „Da, sunt de acord.” 
Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r): „Da, sunt de acord.” 
Domnul președinte de ședință CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r): „Da, sunt de acord.” 
Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „De acord.” 
Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.r/lb.m.): „De acord.” 
Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.r./lb.m.): „De acord.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m.): „De acord.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „De acord.” 
Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „De acord.” 
Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „De acord.” 
Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.r/lb.m): ”Sunt de acord.” 
Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m): „Da, sunt de 

acord.” 
Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.r./lb.m): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.r./lb.m): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m): „Nu știu dacă s-a auzit ce am spus.” 
Domnul președinte de ședință CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Nu am auzit.” 
Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m): „Sunt de acord.” 
Domnul președinte de ședință CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Bine, am notat.” 
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.m.) „Sunt de acord.” 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m): ”Sunt de acord.” 
Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate. 
Domnul președinte de ședință CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r.): „Mulțumesc frumos. 

Începem cu punctul nr. 1.” 
 PUNCTUL I de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind transmiterea unor 
imobile în proprietatea publică a statului și în administrarea Companiei Naționale de 
Administrare a Infrastructurii Rutiere SA în vederea realizării lucrării de utilitate publică 
de interes național ”Varianta de ocolire a Municipiului Sfântu Gheorghe.” 
Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar.  
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Acest proiect, realizarea 
variantei de ocolire a Municipiului Sfântu Gheorghe a intrat, să zicem pe ultima 100 de 
metri, înainte de realizare, prin Hotărârea Guvernului au fost identificate acele parcele, care 
sunt afectate de lucrările care se preconizează, acestea intră în expropriere, respectiv acele 



 

 

parcele care sunt în domeniul public al municipiului Sfântu Gheorghe, aici în majoritatea 
cazurilor este este vorba de porțiuni de drumuri de câmp. Acestea vor fi predate fără plată 
în proprietatea publică a statului și în administrarea Companiei Naționale de Administrare 
a Infrastructurii Rutiere S.A. Este vorba de 21 de parcele, în totalitate și care totalizează o 
suprafață de 4485 mp.” 

Domnul președinte de ședință CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r.): „Mulțumim frumos. 
Dacă are cineva întrebări? Dacă nu, punctul nr. 1 a fost avizat de către comisiile nr. 1, 2 și 
5. Supun la vot punctul 1.” 

Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR (lb.r/lb.m): „Da.” 
Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r): „Da.” 
Domnul președinte de ședință CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „De acord.” 
Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „De acord.” 
Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.r./lb.m.): „De acord.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m.): „De acord.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „De acord.” 
Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „De acord.” 
Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „De acord.” 
Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.r/lb.m): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.r./lb.m): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.r./lb.m): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m): „Sunt de acord.” 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.m./lb.r.) „Sunt de acord.” 
Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m): „Da, sunt de 

acord.” 
Domnul președinte de ședință CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Bine, am notat. 

(lb.r.): Mulțumesc frumos. Urmează punctul 2.” 
 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 8/2021. 
 PUNCTUL II de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
modificării şi completării Contractului de delegare a gestiunii serviciului comunitar de 
administrare a domeniului public şi privat nr. 6280/29.01.2016 – activitatea de administrare 
a bazelor sportive şi a activităţilor recreative şi distractive în Municipiul Sfântu Gheorghe. 
Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 

Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „La momentul constituirii 
Sepsi Rekreatív S.A i-a fost atribuit un spațiu în clădirea piscinei acoperite. Acest contract 
de locație acum a expirat, respectiv sediul social ar firmei se mută în Sepsi Arena. Acest 
lucru nu presupune această modificare al Contractului de delegare a gestiunii. Vă rugăm să 
sprijiniți cu votul dumneavoastră proiectul de hotărâre.” 

Domnul președinte de ședință CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r.): „Mulțumim frumos. 
Dacă are cineva întrebări? Dacă nu, punctul 2 a fost avizat de comisiile nr. 1 și 5. Putem 
vota proiectul de hotărâre.” 

Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR (lb.r/lb.m): „Da.” 
Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r): „Da.” 
Domnul președinte de ședință CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „De acord.” 
Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „De acord.” 



 

 

Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „De acord.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m.): „Da.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „De acord.” 
Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „De acord.” 
Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „De acord.” 
Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m/lb.r.): ”Sunt de 

acord.” 
Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.r/lb.m): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.r./lb.m): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.r./lb.m): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m): „Sunt de acord.” 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.m./lb.r.) „Sunt de acord.” 

 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 9/2021. 
 PUNCTUL III de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea inițierii 
procedurii de selecție a membrilor Consiliului de administrație al SEPSI PROTEKT SA 
Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 

Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „La ședința anterioară 
Consiliul local a aprobat înființarea acestei firme Sepsi Protekt. Între timp, prin Dispoziție 
de primar a fost numit o comisie format din 3 membi, care va derula procedura de selecție, 
conform legislației de specialitate, a consiliului de administrație a Sepsi Protekt SA. Este 
vorba de un consiliu de administrație format din trei membrii. Prin acest proiect de 
hotărâre este descris procedura și calendarul pe baza căruia această comisie își desfășoară 
activitatea, și în urma căreia va rezulta, sperăm, consiliul de administrație al firmei. 
Procedura durează în jur de 60 de zile.” 

Domnul președinte de ședință CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r./lb.r.): „Mulțumim 
frumos. Dacă are cineva întrebări? (lb.r.): Proiectul de hotărâre a fost avizat de comisiile 
nr. 1 și 5. Să votăm.” 

Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR (lb.r/lb.m): „De acord.” 
Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r): „Da, de acord.” 
Domnul președinte de ședință CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „De acord.” 
Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m./lb.r): „De acord.” 
Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m./lb.r.): „De acord.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m.): „De acord.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „De acord.” 
Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „De acord.” 
Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m./lb.r.): „De acord.” 
Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.r/lb.m): ”Sunt de acord.” 
Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m/lb.r.): ”Sunt de 

acord.” 
Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.r./lb.m): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.r./lb.m): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m./lb.r.): ”Sunt de acord.” 



 

 

Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.m./lb.r.) „Sunt de acord.” 
 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 10/2021. 
 PUNCTUL D1 de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind încheierea unor 
contracte de închiriere a unor spaţii situate în clădirea “Palatul Beör”, monument istoric, 
domeniu public al Municipiului Sfântu Gheorghe. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Este vorba de deputații 
Miklós Zoltán și Könczei Csaba. În cazul deputatului Miklós Zoltán se propune darea în 
chirie a 4 spații, pentru care chiria totalizează 91,29 euro/mp. Scuze 91,29 euro/lună, e 
greșit în anexa proiectului de hotărâre, respectiv o altă încăpere, care are 92,30 mp, pentru 
care chiria lunară este de 22,30 euro/lună. În cazul d-lui deputat Könczei Csaba se propune 
darea în chirie a 5 încăperi, având suprafața totală de 79,61 mp, din care rezultă o chirie de 
79,61 euro/lună, respectiv o suprafață de 80,57 mp, din care rezultă tot 80,57 euro/lună 
chirie.” 

Domnul președinte de ședință CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r.): „Mulțumim frumos. 
Dacă are cineva întrebări? (lb.m/lb.r.): Vom vota separat ambele contracte ale acestui 
proiect de hotărâre. (lb.r.): Primul despre care vom vota este contractul de închiriere a d-lui 
Miklós Zoltán. Supun la vot.” 

Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR (lb.r/lb.m): „De acord.” 
Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r): „De acord.” 
Domnul președinte de ședință CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „De acord.” 
Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m./lb.r): „De acord.” 
Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m.): „De acord.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „De acord.” 
Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „De acord.” 
Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m./lb.r.): „De acord.” 
Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.r/lb.m): ”Sunt de acord.” 
Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m/lb.r.): ”Sunt de 

acord.” 
Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.r./lb.m): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.r./lb.m): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord.” 

 Se votează cu 18 voturi pentru, 1 consilier nu participă la vot (Zsigmond József). 
Domnul președinte de ședință CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r.): „Acum să votăm 

despre contractul cu Könczei Csaba.” 
Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR (lb.r/lb.m): „De acord.” 
Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r): „De acord.” 
Domnul președinte de ședință CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „De acord.” 
Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m./lb.r): „De acord.” 
Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord și eu.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m.): „De acord.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „De acord.” 
Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „De acord.” 
Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m./lb.r.): „De acord.” 



 

 

Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.r/lb.m): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m/lb.r.): „Sunt de 

acord.” 
Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.r./lb.m): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.r./lb.m): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord.” 

 Se votează cu 18 voturi pentru, 1 consilier nu participă la vot (Zsigmond József). 
Domnul președinte de ședință CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r): „Acum o să votăm 

despre proiect de hotărâre în întregime. Proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil de 
comisiile nr. 1 și 5. Să începem votarea.” 

Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR (lb.r/lb.m): „De acord.” 
Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r): „De acord.” 
Domnul președinte de ședință CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „De acord.” 
Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m./lb.r): „De acord.” 
Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m.): „De acord.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „De acord.” 
Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „De acord.” 
Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „De acord.” 
Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.r/lb.m): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m/lb.r.): „Sunt de 

acord.” 
Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.r./lb.m): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.r./lb.m): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord.” 

 Se votează cu 18 voturi pentru, 1 consilier nu participă la vot (Zsigmond József),  
HOTĂRÂREA NR. 11/2021. 

Domnul președinte de ședință CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r): „Vă mulțumesc pentru 
prezență, și încheiem ședința extraordinară de astăzi. Mulțumesc frumos. (lb.m): Vă doresc 
o zi frumoasă.” 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei Municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a 
fost adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 08 aprilie 2021. 
  
 PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                           SECRETAR GENERAL 
       Comăneci Liviu-Vasile           Kulcsár Tünde-Ildikó 
 


